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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z XIV. zasedání zastupitelstva města konaného dne 1. 8. 2012 

 
Účast zastupitelů: 12 při zahájení, celkem 13  
Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    
Zahájení: 16:00 hodin 
 
 
ad 1) Zahájení                     
 
Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města 
Ing. Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem 
zasedání. Navrhl o žádosti v bodu 3 hlasovat veřejně. O tomto návrhu nechal hlasovat.   
Usnesení č. 1/XIV/12: ZM schvaluje návrh Ing. Svobody hlasovat o žádosti v bodě 3 Žádosti 
veřejně - aklamací. Výsledek hlasování: 12 pro 
 
Usnesení č. 2/XIV/12: ZM schvaluje program zasedání:      
1. Zahájení 
2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3. Žádosti: 

3.1 Převod pozemků od ČR – ÚZSVM v k. ú. Nová Ves u Pohořelic 
4. Různé  

4.1  Schválení přijetí dotace pro akci „Přestupní uzel IDS Pohořelice“ 
4.2 Projednání rozpočtového opatření města Pohořelice č. 2/2012 – oprava kabin TJ Sokol 

Pohořelice 
5.  Interpelace členů ZM  
6. Diskuse občanů 
7.  Závěr 
 
Výsledek hlasování: 12  pro   
 
  
ad 2) Volba ověřovatelů zápisu, volební komise a zapisovatele 
 
Usnesení č. 3/XIV/12: ZM zvolilo za ověřovatele zápisu I. Šťastnou a Mgr. Mikelovou.  
ZM vzalo na vědomí určení zapisovatele zápisu Mgr. Renatu Babčanovou.    
Výsledek hlasování: 12 pro   
   
Ověřovatelé minulého zápisu Mgr. Hrabina a I. Šťastná zápis zkontrolovali, shledali ho bez 
závad a neměli k němu žádné připomínky.   
 
ad 3) Žádosti 
 
3.1 Převod pozemků od ČR – ÚZSVM v k. ú. Nová Ves u Pohořelic 
Usnesení č. 4/XIV/12: ZM schvaluje převod pozemků p. č. 303/1, 303/3, 418/55, 423/1, 
3163, 169/4, 418/15 a 437/3 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic z důvodu veřejného zájmu 
z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad pro zastupování státu 
ve věcech majetkových do vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 12 pro   
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ad 4) Různé 
 
4.1 Schválení přijetí dotace pro akci „Přestupní uzel IDS Pohořelice“. 
 
Dne 26.6.2012 obdrželo město oznámení, že projekt Přestupní uzel IDS Pohořelice byl 
vybrán k podpoře z Regionálního operačního programu Jihovýchod. Projekt připravovalo 
město v letech 2010-2011, následně byla dne 14.2.2012 podána žádost v rámci 23. výzvy 
programu Rozvoj dopravní obslužnosti a veřejné dopravy. Projekt zahrnuje vybudování 
bezbariérového přestupního terminálu IDS s kapacitou osmi řádných stání a jednoho 
rezervního stání pro autobusy na náměstí v Pohořelicích. Součástí projektu je také 
vybudování zázemí pro cestující – veřejné toalety. Celkové výdaje projektu jsou 
18.121.759,00 Kč, z toho způsobilé výdaje 15.349.510,00 Kč. Dotace z rozpočtů EU a RR 
činí 13.046.541,00 Kč. 
Celkový vlastní podíl města je 5.075.218,00 Kč. (tj. 15% ze způsobilých výdajů + 
nezpůsobilé výdaje projektu). Projekt by se měl realizovat v roce 2013. 
 
Usnesení č. 5/XIV/12: ZM schvaluje předfinancování projektu „Přestupní uzel IDS 
Pohořelice“, vedený v programu ROP JV pod registračním číslem CZ.1.11/1.2.00/23.01319. 
Celkové způsobilé výdaje projektu jsou ve výši 15 349 510,- Kč, z toho objem dotace 
z rozpočtu Evropské unie a Regionální rady činí 85%, tj. 13 046 541,- Kč, vlastní náklady 
města Pohořelice činí 5.075.218,- Kč. Zastupitelstvo města Pohořelice schvaluje 
předfinancování uvedeného projektu v 100% výši nákladů, tj. ve výši 18.121.759,- Kč. 
Projekt bude realizován v roce 2012 a 2013. Předfinancování projektu bude zajištěno 
z vlastních zdrojů města, případně formou úvěru od peněžního ústavu. 
Výsledek hlasování: 12 pro  
 
Usnesení č. 6/XIV/12: ZM pověřuje v souladu s § 102 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů Radu města Pohořelice k rozhodnutí o 
uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z ROP JV na projekt Přestupní uzel IDS Pohořelice, 
registrační číslo projektu CZ.1.11/1.2.00/23.01319. 
Výsledek hlasování: 12 pro  
 
(dostavil se Ing. Pirnus, 16:22 hod., počet členů 13) 
 
4.2 Projednání rozpočtového opatření města Pohořelice č. 2/2012 – oprava kabin TJ Sokol 

Pohořelice – dotace ve výši 860 tis. Kč 
 
Ing. Nipprt, předseda finančního výboru, seznámil se stanoviskem výboru. Výbor rozpočtové 
opatření projednal a doporučil ho ZM ke schválení.  
 
Diskuse: 
I. Šťastná – kolik brigádnických hodin se zavázali členové fotbalového oddílu odpracovat. 
Dotaz byl směrován na pana Peterku, funkcionáře TJ Sokol Pohořelice,  který byl přítomen.  
 
Odpověď pana Peterky – nyní jde o odbornou práci, která se nemůže dělat svépomocí. Ale 
jsou stavební úpravy, které členové zabezpečují sami.  Dále hovořil o zájmu členů oddílu 
kopané pracovat, vše je o dobrovolnosti. Je v zájmu všech tuto akci zdárně dokončit. 
Pan Mlčoch – doplnil, že brigády se provádějí i formou úklidu a jsou zapojeny i děti a dorost.  
 
Pan Světlík – dotázal se, kolik lidí v Pohořelicích bude tyto dotace pro TJ Sokol ve výši cca 
1,5 mil Kč využívat, z jakých zdrojů bude dotace poskytnuta. 
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Odpověď pana Mlčocha: Uvedl, že 90% členů TJ Sokol je místních, tj. z Pohořelic.  
Zastupitel B. Hájek – uvedl, že TJ Sokol má cca 500 registrovaných členů, oddíl kopané cca 
350 členů. Nyní probíhá nová registrace.    
 
Mgr. Smejkalová – zda je možné nahlédnout do projektu (místostarosta jí ho zapůjčil) 
Pan Peterka – uvedl, že nejde o poskytnutí dotace jen v letošním roce, opravy kabin se 
provádějí postupně, svoji činnost vykonávají členové TJ Sokola zadarmo, mluvil o výchově 
dětí, které potřebují vhodné zázemí pro sportování, především mít se kde umýt a převléknout. 
Zázemí bude sloužit mnoho let, za tu dobu bude užíváno novými ročníky dětí. 
 
Starosta – odpověděl na dotaz pana Světlíka, že dotace bude poskytnuta z vlastních zdrojů 
města-fondu rozvoje města.   
 
Ing. Šár – jako člen výboru TJ Sokol uvedl, že se TJ také snaží získat finanční prostředky i 
formou sponzorských darů apod. 
 
Usnesení č. 7/XIV/12: ZM schvaluje přijetí navrženého rozpočtového opatření č. 2/2012. 
S TJ Sokol Pohořelice bude uzavřen Dodatek ke stávající Smlouvě o poskytnutí dotace, 
jehož předmětem bude navýšení dotace o 860 tis. Kč na opravy objektů v areálu 
tělovýchovné jednoty. Částka bude poskytnuta z Fondu rozvoje města. 
Výsledek hlasování: 13 pro. 
 
Místostarosta Bc. Novák požádal o schválení člena správní rady Pohořelické o.p.s. v likvidaci 
– pana Petra Nováka, kterému vypršelo funkční období.  
Usnesení č. 8/XIV/12: ZM schvaluje členem správní rady společnosti Pohořelická, o.p.s. 
v likvidaci pana Petra Nováka, Hybešova 197, Pohořelice.  
Výsledek hlasování: 13 pro.   
 
Starosta informoval, že k problematice revitalizace městského parku bude svoláno zasedání  
ZM dne 19.9.2012 v 17:00 hod. v sále na Staré Radnici. 
 
 
ad 5) Interpelace členů ZM 
 
Mgr. Smejkalová – podala zprávu o činnosti kontrolního výboru. Zpráva tvoří přílohu tohoto 
zápisu. Dotázala se, jak vypadá realizace s přestěhováním knihovny do prostor Staré Radnice. 
Jaká je situace se zpevněním hlavní cesty na hřbitově v Pohořelicích.   
 
Odpověď místostarosty: zítra (2.8.2012 od 8.30 hod.) proběhne za účasti zástupců města a 
knihovnic schůzka s projektantem Ing. Drlým, jejímž předmětem bude konzultace záměru 
rekonstrukce objektu na zázemí moderní knihovny. Vzešlý návrh bude konzultován v RM a 
ZM. Realizace se plánuje až v příštím roce.  
Odpověď starosty k dotazu na cestu na hřbitově – dle sdělení odborníka není vhodné cesty 
mezi stromy z důvodu možného narušení kořenů zpevňovat zámkovou dlažbou, město se však 
nadále bude zabývat hledáním vhodného řešení.  
Usnesení č. 9/XIV/12: ZM bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru. 
Výsledek hlasování: 13 pro. 
 
I.Šťastná – přednesla požadavek občanů na úpravu vodovodu na hřbitově, neboť  
v letních teplých dnech je voda v rozvodech velmi teplá.  
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B. Hájek – poděkoval jako předseda TJ Sokol Pohořelice za podporu města a pozval 
zastupitele a přítomné občany na oslavy 90. let organizované kopané, které se uskuteční dne 
15. září 2012 a v krátkosti seznámil s připravovaným programem oslav.   
 
Ing. Nipprt – dotaz, o kolik se navýší, za předpokladu schválení návrhu nového RUD, daňové 
příjmy města, 
- upozornil na vysokou trávu na pozemku p. č. 138/1 v k. ú. Nová Ves, který město nabízí 
k odprodeji jako stavební parcelu  
- prověřit nakládání s odpadem z Granera u Vlasatic, převážně v nočních a ranních hodinách, 
silně zapáchá a v Nové Vsi se „nedá“ dýchat 
Odpověď místostarosty: Pokud dojde ke schválení návrhu nového rozpočtového určení daní, 
předpokládá se navýšení daňových příjmů města o 12,1 mil. Kč. Změna má nabýt účinnosti 
od 1.1.2013. Bude ale záležet na celkových daňových výnosech státu, od kterých se odvíjí 
podíl daní pro město Pohořelice. 
 
 
ad 6) Diskuse občanů 
 
pan Světlík – dotaz na pokračování privatizace Vídeňská 845-847, dostal vyúčtování služeb 
tepla a vody  – podle něho má vážné chyby, není podle platné legislativy, vrací toto 
vyúčtování jako reklamaci a žádá nové vyúčtování.   
Odpověď místostarosty: K privatizaci –  po provedení zápisu nového prohlášení vlastníka do 
katastru nemovitostí, ve kterém budou vymezeny bytové jednotky bytového domu o třech 
vchodech, tedy bytového domu jako celku, budou opraveny znalecké posudky. Předpokládá 
se termín cca listopad 2012, kdy se bude revokovat usnesení ZM-schvalovat prodej bytových 
jednotek Vídeňská 845-7.  
K vyúčtování uvedl, že jeho reklamace na vyúčtování služeb je prověřována oprávněnou 
osobou. Výsledek bude zaslán písemně.  
 
 
ad 7) Závěr   
 
Závěr XIV. zasedání ZM provedl starosta Ing. Josef Svoboda v čase 17:17 hod.  
 
 
 
 
Ing. Josef Svoboda 
starosta města 
 
Ověřovatelé zápisu:  Irena Šťastná                     .............................................. 
 
             Mgr. Marcela Mikelová    ..…........................................ 
 
 
Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová  
Zápis zpracován:  2.8.2012  
 
Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů 
 - rozpočtové opatření města č. 2/2012  

 - žádosti 
 - zápis kontrolního výboru 


